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Abstract (en)
[origin: US4431450A] A desensitizing ink for pressure sensitive copying sheets using at least a desensitizing agent, pigment and binder, wherein
said desensitizing agent comprises at least propylene oxide addition compound selected from compounds of the following formulas: <IMAGE>
(1) <IMAGE> (2) wherein a, b and c represent identical or different integers greater than 1; R is an alkyl group, an alkenyl group, an aryl group,
substituted alkyl group, substituted alkenyl group or substituted aryl group; and n is an integer greater than 1. The desensitizing inks of the present
invention exhibit sufficient desensitizing effect, excellent yellowing resistance and excellent printability, particularly in wet offset printing.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Desensibilisierungsdruckfarbe für druckempfindliche Kopierblätter bei der als Desensibilisierungsmittel
mindestens eine Propylenoxidadditionsverbindung aus der Gruppe der Verbindungen der Formeln <IMAGE> ausgewählt wird, worin jeweils a, b
und c eine ganze Zahl von mindestens 1 ist, R eine Gruppe von Alkyl, Alkenyl, Aryl, substituiertes Alkyl, substituiertes Alkenyl und substituiertes Aryl
bedeutet und n eine ganze Zahl von mindestens 1 ist. Die erhaltene Desensibilisierungsdruckfarbe weist einen sehr guten Desensibilisierungseffekt,
eine gute Vergilbungsbeständigkeit auf und ist besonders im Nassoffsetdruckverfahren sehr gut druckbar.
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